
PROTOKÓŁ NR XVIII.2017 
z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu , 

która  odbyła się  w sali konferencyjnej  Urzędu Miejskiego w 
Tłuszczu w dniu 28marca2017 roku.  

 
Początek  godz. 15.08 

Zakończenie  godz. 17.38 
 

W Sesji Rady Miejskiej  w Tłuszczu  na stan  15 radnych  uczestniczyło 15 

radnych, co stanowi 100%  składu radnych. 

Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości  

zaproszonych  stanowią załączniki Nr 1,2,3 i 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad1.Otwarcia XVIII Sesji  Rady  Miejskiej  w Tłuszczu dokonał 

Przewodniczący  Rady Krzysztof Gajcy, stwierdzając  quorum, w związku  z 

czym obrady i podejmowane  uchwały będą  prawomocne. 

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad.  

 

Burmistrz Paweł Bednarczykzgłosił wniosek: 

 

w sprawie zmiany kolejności projektów uchwał i) w sprawie utworzenia 

Przedszkola Samorządowego w Postoliskach oraz h) w sprawie 

ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Tłuszcz 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu powyższy wniosek przyjęła jednogłośnie. 

 

Ad2. Protokółz VIINadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu przyjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad3.Burmistrz Paweł Bednarczyk przedstawił sprawozdanie z działalności 

Burmistrza w okresie międzysesyjnym od21 listopada 2016 roku do 28marca 

2017 roku, załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 
Ad4. Rozpatrzenie projektów uchwał. 

 

a) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2017 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Skarbnik Gminy zgłosiła autopoprawkę dotycząca zadania inwestycyjnego 

„Zakup i montaż bramek na boisku wiejskim”  fundusz sołecki Jaźwie kwota 4 

700 zł. Zadanie jest wpisane w kwocie 9 400 zł. Powiedziała, że wpłynął 
wniosek w sprawie zakupu piłkochwytów, ale nie można zmienić nazwy tego 

zadania, gdyż jest finansowane ze środków funduszu sołeckiego i istniałaby 

konieczność podjęcia stosownej uchwały przez sołectwo. Następuje podział 

nazwy tego zadania na dwie nazwy: Zakup i montaż bramek na boisku 

wiejskim kwota 4 700 zł oraz zakup piłkochwytów kwota 4700 zł. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 

 
Rada Miejska w Tłuszczu 13 głosami „za” oraz 2 głosami „wstrzymujący” 

podjęła Uchwałę Nr XVIII.263.2017w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Tłuszcz na rok 2017 wraz ze zmianami,załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 
 

b) w sprawie zmiany Uchwały nr  XVII.251.2016 Rady Miejskiej w 
Tłuszczuz dnia 20 grudnia 2016 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2017 – 2030 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Skarbnik Gminy zgłosiła autoporawkę: dotyczącą załącznika Nr 1: w 2017 

roku w kolumnie ‘podatki i opłaty’ jest wpisana kwota 8 117 175,24 zł, a 

powinno być 8 087 175,24 zł, ponieważ nastąpiła zmiana klasyfikacji 

budżetowej i do tej kwoty nie doliczamy jednego z paragrafów. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.264.2017w 

sprawie zmiany Uchwały nr  XVII.251.2016 Rady Miejskiej w Tłuszczu z 

dnia 20 grudnia 2016 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Tłuszcz na lata 2017 – 2030 wraz ze zmianami, załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu.  

 

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Powiatu Wołomińskiego na realizację zadania: „Projekt i budowa 
ronda na skrzyżowaniu ulic Warszawskiej i Kościuszki gm. Tłuszcz 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Skarbik Gminy wyjaśniła, że w ubiegłym roku w budżecie zostały na ten cel 

zabezpieczone środki w kwocie 4 75 tys. zł jako dotacja dla Powiatu 

Wołomińskiego i przekazane, jednak nie zostały wydatkowane przez 
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Starostwo Powiatowe i w styczniu 2017 roku zwrócone. W związku z tym 

istnieje konieczność podjęcia uchwały przekazującej środki Powiatowi 

Wołomińskiemu.  

 

Rada Miejska w Tłuszczujednogłośniepodjęła Uchwałę Nr XVIII.265.2017w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Wołomińskiego na realizację zadania: „Projekt i budowa ronda na 

skrzyżowaniu ulic Warszawskiej i Kościuszki gm. Tłuszcz, załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Powiatu Wołomińskiego na realizację zadania: „Budowa ronda w m. 
Postoliska gm. Tłuszcz” 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały. 

 

Radna Grażyna Krupa spytała jak wygląda finansowanie budowy ronda w m. 

Postoliska, jaki jest wkład Gminy, a jaki Powiatu. 

Burmistrz odpowiedział, że zostało podpisane partnerstwo do 

współfinansowania ul. Przelotowej i Kościelnej w Tłuszczu i aby wywiązać 
się z zawartych porozumień kwota zostanie przekazana dla Powiatu. 

Przewodniczący Rady dodał, ze Rada Miejska w Tłuszczu głosowała nad 

zamianą dofinansowania tego zadania.  

Radna Grażyna Krupa spytała, czy Gmina Tłuszcz w całości realizuje tę 
inwestycję ze środków własnych.  

Burmistrz wyjaśnił, że aby można było uzyskać dofinansowanie i zrealizować 
przebudowę ul. Kościelnej i Przelotowej niezbędne dla uzyskania wysokiej 

punktacji było zawarcie porozumienia ze Starostwem jako partnerem, które 

przekazuje nam 760 tys. zł, a Gmina Tłuszcz na podstawie zawartych 

wcześniej ustaleń przekazuje taką kwotę dla Starostwa na budowę ronda w m. 

Postoliska.  

 

Rada Miejska w Tłuszczu 12 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi” 

podjęła Uchwałę Nr XVIII.266.2017w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej dla Powiatu Wołomińskiego na realizację zadania: 

„Budowa ronda w m. Postoliska gm. Tłuszcz”, załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

e) w sprawie przejęcia przez Gminę Tłuszcz zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Wołomińskiego dotyczącego utrzymania dróg 
publicznych w zakresie utrzymania zieleni przydrożnej oraz 
chodników w pasie dróg powiatowych w granicach administracyjnych 
gminy Tłuszcz 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.267.2017w 

sprawie przejęcia przez Gminę Tłuszcz zadania z zakresu właściwości 

Powiatu Wołomińskiego dotyczącego utrzymania dróg publicznych w zakresie 

utrzymania zieleni przydrożnej oraz chodników w pasie dróg powiatowych w 

granicach administracyjnych gminy Tłuszcz, załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

 
f) w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysa sołectwa Wólka Kozłowska 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła  Uchwałę  Nr 

XVIII.268.2017w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysa sołectwa Wólka 

Kozłowska, załącznik nr 13do niniejszego protokołu. 

 
g) w sprawie zmiany uchwały Nr 128.IX.2015 Rady Miejskiej w 

Tłuszczu z dnia 17 grudnia 2015r. w sprawie przyjęcia „Strategii 
Rozwoju Gminy Tłuszcz do roku 2023” 
 

Przewodniczący  Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Radna Grażyna Krupa spytała, z czego wynika błąd zawarty we wcześniejszej 

uchwale.  

 

Sekretarz Gminy Tomasz Jusiński odpowiedział, że jest to błąd pisarski i 

zmieniana jest nazwa zadania w §1.  

 

Rada Miejska w Tłuszczu przy 13 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących”  

podjęła Uchwałę Nr XVIII.269.2017w sprawie zmiany uchwały Nr 

128.IX.2015 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 17 grudnia 2015r. w sprawie 

przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Tłuszcz do roku 2023”, załącznik nr 14 

do niniejszego protokołu. 

 
h) w sprawie utworzenia Przedszkola Samorządowego w Postoliskach 

 
Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 

 

Sekretarz Gminy poprosił o wykreślenie zapisu „oraz §1 Uchwały Nr …… 

2017 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 28 marca 2017r. w sprawie ustalenia 

sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
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podstawowych prowadzonych przez Gminę Tłuszcz” w załączniku Nr 1 do 

projektu uchwały.  

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.270.2017w 

sprawie utworzenia Przedszkola Samorządowego w Postoliskach wraz ze 

zmianami, załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

i) w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Tłuszcz 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.271.2017w 

sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Tłuszcz, załącznik nr 16 

do niniejszego protokołu.   

 
j) w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady spytał, dlaczego w projekcie uchwały nie znalazł się 
Zespół Szkół w Postoliskach, Stryjkach oraz Szkoła Podstawowa w Tłuszczu.  

 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Pani Jadwiga Gizińska odpowiedziała, że 

w wymienionych w projekcie uchwały szkołach znajdują się przedszkola i w 

związku z ustawą przekształcenia zostaną ustalone oddzielną uchwałą.  
 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.272.2017w 

sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

k) w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Tłuszcz oraz 
dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów dla 
kandydatów zamieszkałych poza obwodem  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.273.2017w 

sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych szkół 
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podstawowych prowadzonych przez Gminę Tłuszcz oraz dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem szkoły, załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

l) w sprawie nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0001, Tłuszcz,                        
z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi gminnej 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.274.2017 

w sprawie nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0001, Tłuszcz,                        

z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi gminnej, załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu. 

 

ł) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Jasienica 

 
Radny Bogdan Jusińskiwyjaśnił, że nazwa ulicy pochodzi od zbiornika 

retencyjnego, który znajduje się w pobliżu. Dodał, że mieszkańcy wyrazili 

zgodę na nadanie takiej nazwy.  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.275.2017 

w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Jasienica, 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

m) w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady powiedział, że poziom dofinansowania przez Gminę 
oraz opłat dla mieszkańców pozostaje na takim samym poziomie jak w roku 

ubiegłym.  

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.276.2017 

w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków, załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 
n) w sprawie zmiany uchwały Nr XV.232.2016 Rady Miejskiej w 
Tłuszczu z dnia 25 października 2016r. w sprawie szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
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komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i 
niezamieszkałych oraz zagospodarowania tych odpadów 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 

Sekretarz Gminy powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w 

terminologii i użycie wyrażenia odpady budowlane i rozbiórkowe, zamiast 

odpady budowlano- remontowe.  

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.277.2017 

w sprawie zmiany uchwały Nr XV.232.2016 Rady Miejskiej w Tłuszczu                  

z dnia 25 października 2016r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych oraz zagospodarowania tych 

odpadów, załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

o) w sprawie zmiany uchwały Nr XV.231.2016 Rady Miejskiej w 
Tłuszczuz dnia 25 października 2016r. w sprawie regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Tłuszcz 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 

Sekretarz Gminy powiedział, że uchwała dotyczy zmian w systemie 

zagospodarowania odpadów i usprawnienia go.  

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.278.2017 

w sprawie zmiany uchwały Nr XV.231.2016 Rady Miejskiej w Tłuszczu z 

dnia 25 października 2016r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Tłuszcz, załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

p) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tłuszcz 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 

Sekretarz Gminy zgłosił poprawkę w załączniku do uchwały §10- w chwili 

obecnej istnieje zapis w 2016 roku, a chodzi o rok 2017r.  

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.279.2017 

w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tłuszcz wraz ze zmianami, załącznik 

nr 18 do niniejszego protokołu. 
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r) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2017-2020 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Radny Waldemar Sitek zgłosił uwagę odnośnie tytułu strony głównej 

załącznika. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Tłuszczu Pani Katarzyna Rostek 

powiedziała, że nazwa uchwały powinna brzmieć „w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Tłuszcz na lata 2017-2020” oraz taki sam 

tytuł powinien mieć załącznik.  
 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.280.2017 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Tłuszcz na lata 2017-2020 

wraz ze zmianami, załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

s) w sprawie powołania Spółdzielni Socjalnej „POŻYTEK” 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej powiedziała, że Spółdzielnia zapewni 

miejsca pracy dla osób ze szczególnymi potrzebami, które znajdują się w 

obszarze ryzyka zawodowego, m.in. bezrobotnych oraz niepełnosprawnych. 

Spółdzielnia połączy w sobie cechy zarówno cechy podmiotu gospodarczego 

oraz spełni role społeczną. Tworząc taką spółdzielnię przez Gminę Tłuszcz 

oraz Powiat Wołomiński można będzie zlecać zadania z zakresu usług 

socjalnych, opiekuńczych oraz utworzenie żłobka. W ubiegły czwartek 

podczas Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego jednogłośnie została przyjęta 

uchwała powołująca Spółdzielnię Socjalną przez Powiat. Podjęcie uchwały 

przez Radę Miejską umożliwi rejestrację oraz tworzenie dokumentacji i 

otrzymanie dotacji.  
 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII.281.2017 

w sprawie powołania Spółdzielni Socjalnej „POŻYTEK”, załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad5. Sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Tłuszczu za 

2016 rok. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady Miejskiej w 

Tłuszczu Waldemar Sitek odczytał sprawozdanie z działalności Komisji zza 

2016 rok. Załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Tłuszczu Tadeusz Groszek odczytał sprawozdanie z działalności 

Komisji zza 2016 rok. Załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług Rady Miejskiej w 

Tłuszczu Adam Kisiel odczytał sprawozdanie z działalności Komisji zza 2016 

rok. Załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Rady Miejskiej w Tłuszczu 

Bogdan Jusińskiodczytał sprawozdanie z działalności Komisji zza 2016 rok. 

Załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu.  

 
Ad6. Interpelacje i zapytania radnych, odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Radna Grażyna Krupa odniosła się do złożonych sprawozdań przez 

przewodniczących Komisji. Podziękowała Radnemu Tadeuszowi Groszkowi, 

który kieruje Komisją Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska za to, że 

przesyła porządki obrad na adresy mailowe radnych i zaproponowała, aby 

wszyscy przewodniczący publikowali takie informacji w Biuletynie Informacji 

Publicznej Gminy Tłuszcz, aby mieszkańcy mieli do nich dostęp. 

 

Radny Adam Wojtyra zwrócił się do Burmistrza Pawła Bednarczyka o 

wszczęcie procedury specustawy w sprawie drogi Ołdaki- Chrzęsne, która jest 

nieprzejezdna na 900m odcinku  w lesie. 

Burmistrz Paweł Bednarczyk wyjaśnił, że Sąd odrzucił wniosek gminy o 

zasiedzenie spornego z Lasami Państwowymi fragmentu drogi.  

Radny Adam Wojtyra spytał, czy nie warto byłoby wystosować odpowiednich 

pism do Wojewody Mazowieckiego w sprawie przejęcia od Skarbu Państwa 

terenu wraz z budynkiem Centrum Kultury Sportu i Rekreacji oraz części 

terenu Szkoły w Stryjkach, gdyż obecny stan blokuje inwestycje na tym 

terenie. Radny przypomniał, że szkole w Stryjkach potrzeba ok. 100 tys. zł na 

dokończenie zaplecza socjalnego i ok. 35 tys. zł na wymianę pieca. 

Zasygnalizował, że drogi gruntowe są w fatalnym stanie po zimie i trzeba w 

niektóre miejsca jak najszybciej wysłać równiarkę.  
Burmistrz odpowiedział, ze drogi będą systematycznie równane. Przetarg na 

bieżącą konserwację dróg został rozstrzygnięty, ustalany jest harmonogram 

prac. Dodał, że środki na dokończenie zaplecza socjalnego oraz zakup pieca 
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zostaną zabezpieczone, na ten cel być może uda się pozyskać środki z 

oszczędności po przetargowych.  

Powiedział, że Gmina wystąpiła z wnioskiem o stwierdzenie zasiedzenia 

budynku CKSiR na rzecz Gminy, jednak Sąd stwierdził zasiedzenie na rzecz 

Skarbu Państwa, po czym Gmina wystąpiła z wnioskiem do Starosty i 

Wojewody, jednak nie wyraził on zgody, aby Gmina nieodpłatnie nabyła 

działkę.  
 

Ponadto Radny Adam Wojtyra zwrócił uwagę na sytuację w miejscowości 

Jaźwie, gdzie teren jednej z dróg został podniesiony w skutek czego inne 

działki są podtapiane.  

Burmistrz Paweł Bednarczyk wyjaśnił, że przedstawiciel inwestycji w Jaźwiu 

wystąpił do gminy o możliwość dysponowania gminnym terenem na cele 

budowlane. Po analizie gmina przychyliła się do prośby pod warunkiem, że 

inwestor przygotuje projekt budowlany i skonsultuje go z gminą. Projekt do 

gminy nie wpłynął, a na drodze rozpoczęła się inwestycja polegająca na 

ustawieniu krawężników, które obecnie uniemożliwiają mieszkańcom 

przyległych działek wjazd na nie. W zaistniałej sytuacji cofnięto prawo do 

dysponowania nieruchomością oraz zawiadomiono Nadzór Budowlany. 

Dodał, że z informacji uzyskanych w Nadzorze Budowlanym, inwestor nie 

odbiera korespondencji.  

 

Radny Adam Wojtyrazwrócił uwagę na zły stan drogi Grabów- Jaźwie, na 

którą został przekierowany ruch samochodowy podczas budowy mostu w 

Krzywicy.  

Burmistrz odpowiedział, że objazdy dla ciężkich samochodów są 
proponowane na drogach tej samej kategorii, jednak kierowcy łamią przepisy i 

korzystają z niedozwolonych dróg.  

 

Radny Bogdan Jusiński odniósł się do wypowiedzi Radnego Adama Wojtyry 

odnośnie Szkoły w Stryjkach i powiedział, że zostanie ona dofinansowana w 

kwocie 200 tys. zł. Jest to placówka zaniedbana podobnie jak Zespół Szkół w 

Kozłach, na którą została przekazana kwota 30 tys. zł na zakup szafek dla 

uczniów.  

 

Radny Robert Pacuszka spytał, kiedy mieszkańcy Borek będą mogli liczyć na 

bezpieczne przejście z ulicy Bocznej w kierunku Centrum miasta Tłuszcz oraz 

os. Klonowa- Norwida.  

Główny Specjalista ds. Infrastruktury Drogowej  Piotr Gołoś wyjaśnił jakie są 
możliwości, aby zapewnić mieszkańcom bezpieczne przejście. Dodał, że 

sytuacja zostanie rozwiązana w momencie budowy wiaduktu kolejowego, 

gdyż ten obszar wchodzi w zakres prac. W chwili obecnej nie ma możliwości 

stworzenia bezpiecznego przejścia bez przebudowy drogi wojewódzkiej. Przy 
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obowiązującej kategorii przejazdu i wyznaczeniu przejścia dla pieszych 

dojdzie do blokowania ruchu pojazdów na przejeździe kolejowym, gdyż piesi 

będą mieli pierwszeństwo.  

Burmistrz zapewnił, że gmina pochyli się nad prośbą radnego i wystąpi do 

kolei o zgodę na wejście w teren.  

Radny Robert Pacuszka spytał, jakie są szacowane koszty takiej inwestycji. 

Piotr Gołoś odpowiedział, że w chwili obecnej ciężko je przewidzieć, gdyż 
zależy to od powierzchni działek oraz warunków, jakie zostaną wyznaczone 

przez Wojewodę.  
 

Radny Tadeusz Groszek poprosił o zabezpieczenie środków finansowych w 

budżecie Gminy na modernizację ul. Słonecznej.  

 

Radny Mirosław Sobczak zgłosił interpelacje o ustanowienie telefonu 

kontaktowego w sprawach dotyczących awarii po godzinach pracy ZGKiM.  

 

Radna Grażyna Krupa wnioskowała, aby na Sesjach był obecny przedstawiciel 

ZGKiM oraz spytała, kiedy zostanie usunięta awaria na ulicy Tarczyńskiego i 

przywrócona przejezdność.  
Burmistrz odpowiedział, ze odpowiedź zostanie udzielona w formie pisemnej.  

 

Radna Urszula Pankowska spytała, czy jest szansa na powrót do urzędu 

punktu kasowego. 

Burmistrz Paweł Bednarczyk odpowiedział, że mimo wyrażenia przez Gminę 
takiej chęci, bank nie ma takiej woli.  

 

Radny Waldemar Sitek spytał, czy przejście podziemne przez tory zostało 

oddane do użytku oraz czy istnieje możliwość pewnych zmian, gdyż 
mieszkańcy skarżą się na utrudnienia. Zaproponował, aby w ramach poprawy 

bezpieczeństwa zwiększyła się ilość patroli Służby Ochrony Kolei. Ponadto 

zgłosił potrzebę udrożnienia rowu na wysokości ulicy Adamowicza.  

Burmistrz powiedział, że w sprawie przejścia zostało wysłane odpowiednie 

pismo do kolei.  

 

Radny Robert Pacuszka zgłosił potrzebę udrożnienia rowu melioracyjnego 

wzdłuż rowu kolejowego od strony ul. Zjazdowej na os. Borki.  

 

Ad7.Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

 

Sołtys miejscowości Franciszków Leszek Banaszek pytał o szczegóły 

dotyczące finansowania inwestycji ronda w Postoliskach oraz złożył wniosek 

o uporządkowanie drogi Miąse- Franciszków oraz apelował o wykonanie 

inwestycji we wschodniej części Gminy.  
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Burmistrz zapewnił, że jeszcze w tym roku dokończona zostanie droga w 

Pawłowie, przypomniał o budowie nowych ulic, m.in. w Ołdakach oraz 

zapowiedział termomodernizację szkoły w Miąsem.  

Sołtys spytał również, dokąd będzie asfaltowana ulica Wołomińska w 

Jasienicy oraz dlaczego został zmniejszony budżet Spółki Wodnej oraz 

poprosił o zorganizowanie spotkania z mieszkańcami Franciszkowa 

dotyczącego planowanych inwestycji.  

Burmistrz odpowiedział, że o tym, że ul. Wołomińska będzie realizowana 

zdecydowano w poprzedniej kadencji oraz ustalono jej projekt, w którym 

brano pod uwagę to, jak będzie rozwijała się Jasienica oraz zabudowa.  

Radny Bogdan Jusiński odniósł się do tematu zmniejszenia środków w 

budżecie z 30 tys. zł do 25 tys. zł na działalność Spółki Wodnej i powiedział, 

że taka była decyzja Rady, jednak środki zostaną zwiększone jeśli zaistnieje 

taka potrzeba.  

 

Mieszkańcy Jaźwia opowiedzieli o problemie związanym z budową na drodze 

gminnej w ich miejscowości. Wybudowane krawężniki uniemożliwiają im 

dojazd na pola.  

 

Radny Adam Wojtyra zaproponował, aby Gmina wykupiła pas o odpowiedniej 

szerokości i pobudowała drogę, która umożliwi mieszkańcom dojazd do pól.  

Burmistrz Paweł Bednarczyk powiedział, że sprawa jest ciągle pilotowana, 

jednak sprawa może potrwać, gdyż jest skomplikowaną procedurą 
administracyjną.  
 

Przewodniczący os. Centrum Andrzej Kruk powiedział, że na terenie Gminy 

dochodzi o samodzielnego podwyższania gruntów przez mieszkańców i 

zalewania innych. 

 

Sołtys Jaźwia Tomasz Siekaczyński powiedział, że powinno zostać 
zorganizowane spotkanie mediacyjne w celu rozwiązania problemu z drogą w 

miejscowości Jaźwie. 

 

Dyrektor Biblioteki Publicznej zaprosiła na 23 Tłuszczańskie Biesiady z 

Książką, które odbędą się 21,22 oraz 24 kwietnia.  

 

Sołtys Stasinowa Jerzy Więch zgłosił potrzebę konserwacji drogi. 

Burmistrz odpowiedział, że w najbliższym czasie na tej drodze pojawi się 
równiarka.  

 

Ad8.Zamknięcia obrad XVIII SesjiRady Miejskiej w Tłuszczu dokonał 

Krzysztof Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu. 
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Na tym protokół zakończono. 

 
Załączniki do protokołu są do wglądu w pokoju 38 ( biuro obsługi rady ). 

Nagranie wideo z obrad sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 
Protokołowała: 

Aleksandra Borowa 

 

 
 

 

 

 

 

 


